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~(125)I放射性粒子近距离治疗肿瘤患者的护理 

蔡利; 叶有生; 李燕; 郑月;110031 

(中国人民解放军沈阳军区总医院分院外一科; 辽宁沈阳;) 

浏览次数 245003   

  [摘 要]笔者报道125I放射粒子治疗肿瘤患者的护理特点。认为术前与患者及家属必要的交流有助于

减轻患者及家属的心理压力,使患者早日康复。做好术后护理。加强对125I射线的防护,如医护人员与病人之

间的防护,病人间的防护,病人与家属之间的防护,可以减少护士及家属被射线的辐射。
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Nursing of cancer patients treated by ~(125)I radioactive seeds implantatio
n Brachytherapy

CAI Li; YE Yousheng; LI Yan; ZHENG Yue

(First Section; Department of Surgery; the Affiliated Hospital; Shenyang General Hospital of P

LA; Shenyang; China)

  [Abstract]The authorsreported in the paper the characteristicsin nursing cancer patientstreated b

y 125 I radioactive seedsimplanta-tion Brachytherapy,suggesting that necessary preoperative communic

ation with the patientsand their familieshelpswith the relief of mental stressand soon recovery of the pati

ents.Postoperative nursing and strengthening protection from 125 I radiation such asprotec-tion betwee

n doctorsand patients,patientsand their familiesand among patients,which can protect their familiesan

d the nursesfro...
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